
Agent Digne: Mam nadzieję, że sytuacja oblokuje się dzisiaj

News - ASRoma.pl

Tak jak na odejście Destro, wielu kibiców czeka też na przybycie Digne.

Aby rozjaśnić sytuację, portal laroma24.it skontaktował się z agentem

Francuza, Mikkelem Beckiem.

 

Co myślisz o słowach o Digne wypowiedzianych przez Blanca na

konferencji prasowej?

- W pełni się zgadzam ze słowami francuskiego trenera.

Kiedy gracz przybędzie do Włoch?

- Nie wiem... mam nadzieję, że naprawdę niebawem. Szczerze mówiąc, sądzę, że

wszystko zależy od PSG. Gdy paryski klub pozyska innego gracza, sytuacja

natychmiast się odblokuje. Mam nadzieję, że dojdzie do tego już dzisiaj.

Porozumienie między PSG i Romą zostało osiągnięte na zasadzie

wypożyczenia za 1,5 mln z prawem do wykupu za 16,5 mln?

- Niestety nie mogę komentować liczb operacji transferowej i propozycji

wynagrodzenia dla piłkarza.
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